
Mødereferat 

  
GF Solbakken 

  

Lørdag den 15. oktober 2011 

  

Tilstede: Jørgen Bang, Hanne Ejby Hansen, Vagn Skodborg, Lene Lange   

Afbud: Erik Bottke 

  

1.       Meddelelser 

Der afholdes arbejdsweekend denne weekend den 15. og 16. oktober 2011. Udgåede 

træer i fællesarealerne er fældet dags dato. Der plantes nye træer søndag den 16. 

oktober. Flisning foretages mandag den 17. oktober. 

Der er malet stolper til markering af grusvejen. Der graves ned i foråret 2012. 

Det er bestyrelsens vurdering, at der er behov for mere oprensning i nogle af grøfterne. 

Det aftales, at Vagn indhenter et prisoverslag. Herefter vurderes, om oprensning som 

planlagt foretages i 2012 eller bør fremskyndes pga. den våde sommer. 

Vejen er høvlet før efterårsferien og vil blive høvlet igen før juleferien. 

  

2.       Tidspunkt for generalforsamling 2012 

Bestyrelsen har aftalt at afprøve en anden dag end påskelørdag jf. prøveafstemningen på 

generalforsamlingen 2011. Formanden har bestilt på Hjorts Hotel til afholdelse af 

generalforsamling langfredag den 6. april 2012. Dag for afholdelse af generalforsamling 

sættes på som punkt på generalforsamling 2012 med henblik på en drøftelse blandt 

medlemmerne, og samtidig foretages afstemning om fremtidig dag for generalforsamling. 

Afstemningen vil blive gennemført uafhængigt af antal deltagere på generalforsamlingen. 

Det bliver muligt at tilkendegive sin holdning til dag sammen med tilmelding til 

generalforsamling. Formanden udsender information til medlemmerne.  

  

3.       Modtagelse af TV2 efter nytår 

Efter 12. januar 2012 er det ikke muligt at se TV2 medmindre man investerer i en 

’Boxerpakke’ i kombination med den udleverede antenne. Den løsning, som blev valgt i 

forbindelse med nedlæggelse af antennen blev truffet ud fra de forudsætninger, som var 

på dette tidspunkt. Bestyrelsen arbejder således ikke med en fælles løsning for at 

modtage TV2. Formanden skriver til medlemmerne. 

  

4.       Eventuelt 

Intet til punktet. 
 


